
Protokół Nr 38/2014
 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

w dniu 24 września 2014 r. 

Na posiedzeniu obecni byli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście 
wg załączonej listy obecności. Obrady prowadził Przewodniczący Komisji - radny 
Edward Kucharczyk, który powitał wszystkich obecnych. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1 
Komisja przyjęła "jednogłośnie" przedstawiony porządek posiedzenia - głosowało 
10 radnych. 

Ad. 2 
Protokół Nr 37/2014 z posiedzenia Komisji w dniu 27 sierpnia 2014 r. został przyjęty 
jednogłośnie -  głosowało 10 radnych. 

Ad. 3
Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wpłynęło pismo 
Burmistrza GiM z prośbą o wydanie przez Komisję opinii w zakresie zmiany 
przeznaczenia rezerwy celowej. Skarbnik GiM Zbigniew Wojtyło wyjaśnił na czym 
ta zmiana ma polegać, poinformował, że kwota 14.280 zł zostanie przeznaczona na 
zwiększenie środków na wynagrodzenia i składki od nich naliczane, pracownikom 
MOSiR, w związku z wydłużeniem godzin otwarcia krytej pływalni. 
Komisja  podjęła  w  tej  sprawie  stosowną  uchwałę,  pozytywną  opinię  wydała 
jednogłośnie -  głosowało 10 radnych. (uchwała w zał.)

Następnie  Skarbnik  GiM  Zbigniew  Wojtyło  zapoznał  szczegółowo  Komisję 
z projektami uchwał finansowych w sprawie: 

1. zmiany Uchwały Budżetowej  Gminy i  Miasta Czerwionka-Leszczyny na rok 
2014, 

2. zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  i  Miasta  Czerwionka-
Leszczyny, 

3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących  od 
dnia 1 stycznia 2015 roku,

4. udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiącym własności Gminy i Miasta 
Czerwionka-Leszczyny,

powyższe projekty uchwał zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie.
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Ad. 4 
W sprawach bieżących Komisja nie podjęła żadnych tematów. 

Na tym Komisja zakończyła swoje posiedzenie.

Protokołowała 
Sylwia Gruszkiewicz

 

 Przewodniczący Komisji
Radny Edward Kucharczyk
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